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Jegyzőkönyv 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testület Humánügyi Bizottságának 2015. április 
22-én 16:30 órakor megtartott rendes üléséről. 

Jelen vannak:  Benedek Éva   bizottsági elnök 

Kiss László István  bizottsági tag 

Diamantné Bodák Ildikó  bizottsági tag 

Som Istvánné   bizottsági tag 

Kmetty Károly    polgármester 

Szabó István Ferenc  alpolgármester 

Gállné Mezősi Szilvia  jegyző 

Kiskuti Petra   aljegyző 

   Muzsay Márta    családsegítő szolgálat vezető 

Czeba Judit    jegyzőkönyv vezető 

Igazoltan távol:  Cserepka András   bizottsági tag 

Benedek Éva bizottsági elnök:  Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a bizottság 4 tagja 
jelen van, a bizottság határozatképes. Cserepka András jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen. 
A jegyzőkönyv hitelesítésére Som Istvánné bizottsági tagot kérem fel. Aki a jegyzőkönyv hitelesítővel 
egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke határozati  javaslatot terjesztett el ő a jegyzőkönyv 
hitelesít őről, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellensz avazattal és 0 tartózkodással elfo-
gadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 60/2015. (IV. 22 .) 
számú határozata a jegyz őkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2015. április 22-én 
16:30 órakor tartandó ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Som Istvánné bizottsági tagot választja. 

A meghívó szerinti napirendi pontok:  

Nyílt ülés keretében: 

1. A szociális gondoskodás helyi szabályairól szóló rendelet módosítása 

2. Nyári táborok támogatása  

3. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

4. Rendkívüli települési segélyek elbírálása 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő a napirendi 
pontokról, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0  ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfoga-
dott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 61/2015. (IV. 22 .) 
számú határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága az alábbi napirendi 
pontokat:  

Nyílt ülés keretében: 

1. A szociális gondoskodás helyi szabályairól szóló rendelet módosí-
tása 

2. Nyári táborok támogatása  

3. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

4. Rendkívüli települési segélyek elbírálása 

elfogadja.  
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1. Napirendi pont: A szociális gondoskodás helyi sz abályairól szóló rendelet módosítása 

Benedek Éva bizottsági elnök: Írásban kiment az előterjesztés, arról van szó, hogy a pszichiátriai 
betegségben szenvedők kimaradtak a rendeletből. Ennek a pótlása, illetve az ezzel együtt járó nyom-
tatványok és a szükséges lépések beemelése történne meg. Van-e a bizottsági tagoknak hozzáfűzni 
valója, javaslata? 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Benedek Éva bizottsági elnök: Amennyiben nincsen, kérem a bizottság tagjait, hogy fogadjuk el a 
szociális rendelet módosítását. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva, a Humánügy Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő melyet a bi-
zottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0  tartózkodással elfogadott 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 62/2015. (IV. 21. ) 
számú határozata a szociális gondoskodás helyi szab ályairól szóló önkormányzati rendelet 
módosításáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a szociális gondosko-
dás helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet a képvi-
selő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2. Napirendi pont: Nyári táborok támogatása  

Benedek Éva bizottsági elnök: Ez az első év, amikor a költségvetésbe a nyári táborok támogatása 
betervezésre került. Az összeg a tavalyi év adatai alapján került betervezésre. Az írásbeli előterjesz-
tésben benne van, hogy a református, katolikus és a két iskolai tábor támogatását szeretnénk megol-
dani. Napi, gyerekenkénti 300 Ft-tal, ami így a költségvetési kereten belül van. Van-e ezzel kapcsolat-
ban egyéb kérdése valakinek? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: A Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzottak alapján a határozat szöve-
gébe beépítésre került, hogy kizárólag az őrbottyáni gyermekek után adjuk a támogatást. Mindhárom 
határozati javaslatba ez beépítésre került, illetve az is, hogy csak gyermek után adjuk a támogatást, a 
felnőttekre vonatkozó rész kihúzásra került. 

Benedek Éva bizottsági elnök: Ez egy becsült létszám. Ha nem ez a létszám lesz, akkor úgy oldjuk 
meg, ahogy tudjuk?  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Nem szerződéskötés lesz, hanem a számla. Név szerint, tételesen kell 
elszámolnia az élelmezésvezetőnek. Annyi fő után jár a támogatás, ahányan részt vesznek a tábor-
ban. 

Szabó István alpolgármester : A civil szervezeteknél megszorítottuk a költségvetést, míg a táborok-
nál a két egyházi tábornál extra támogatás nyújtunk. Ezt alapvetően támogatom, csak azt gondolom, 
hogy el kell gondolkodni azon, hogy ilyen alapon mindenki többször is, - megkerülve a pályázatokat - 
jöhet támogatásért. Azt megértettem, hogy az önkormányzat feladatait vállalja át, ezért vacilláltam is, 
hogy mondjam-e ezt az észrevételemet. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Ez 300 Ft-ot jelent gyerekenként. Az önkormányzat jobban jár így, 
mint ha neki kellene megszervezni a tábort. Hozhat majd olyan döntést a testület az egyházak támo-
gatásánál egy határozati javaslatban, hogy ebben a támogatási összegben benne van a nyári táborok 
gyermek étkeztetése, csak akkor előre kell gondolkodni. A gyerekek nyári felügyelete kötelező feladat, 
míg a civil szervezetek és egyházak támogatása nem.  

Benedek Éva bizottsági elnök: Egyéb hozzászólás ezzel kapcsolatban? Aki az elhangzott kiegészí-
téssel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot  a  képviselő-testületnek elfogadásra javasol-
ja, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a bi-
zottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0  tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az 
alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 63/2015. (IV. 22.) számú határozata a  
nyári napközis tábor támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága az alábbi határozati 
javaslatokat  

1.. Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Őrszentmiklósi Református Gyülekezet 
által szervezett 2015. június 29. és július 3. között tartandó napközis tábort úgy támogatja, 
hogy 150 őrbottyáni lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező gyermek részére 5 napig 
nyújtott étkezéshez 300 Ft/fő/nap Ft hozzájárulást biztosít az önkormányzat központi konyhá-
ján keresztül az önkormányzat 2015. évi költségvetésében erre a célra elkülönített összegből.  
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A táborhoz sátrak, székek, asztalok, szemetes tartók használatát térítésmentesen biztosítja. 

2.. Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Kvassay Jenő Általá-
nos Iskola által szervezett nyári táborokat úgy támogatja, hogy  

2015. június 16. és június 19. között 40 fő 

2015. június 22. és június 26. között 40 fő 

2015. június 29. és július 3. között 25 fő 

2015. július 13. és július 17. között 25 fő 

őrbottyáni lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező  gyermek részére az étkezéshez 300 
Ft/fő/nap összegben hozzájárulást biztosít az önkormányzat központi konyháján keresztül, az önkor-
mányzat 2015. évi költségvetésében  erre a célra elkülönített összegből. 

 

3. Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a római katolikus plébánia 
által szervezett 2015. július 6. és július 11. között tartandó napközis tábort úgy támogatja, hogy 100 
őrbottyáni lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező gyermek 5 napig nyújtott étkezéshez 300 
Ft/fő/nap hozzájárulást biztosít az önkormányzat központi konyháján keresztül az önkormányzat 2015. 
évi költségvetésében erre a célra elkülönített összegből.  

a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. Napirendi pont: Egyebek 

 

Benedek Éva bizottsági elnök:  Egyebekben van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

Szabó István alpolgármester: A kitüntető címekről és a jó tanuló – jó sportoló címekről mikor dön-
tünk? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Jövő héten a testületi ülés előtt a kitüntető címekről, a polgármester, 
az alpolgármester és a bizottsági elnökökből álló ideiglenes bizottság adja az előzetes véleményét a 
testület felé. 

Szabó István alpolgármester: Akkor ez egy külön bizottság. Két észrevételem lenne. Látom, hogy 
komoly, kb. 2 millió körüli összegről van szó, ami nem került betervezésre. Felmerült bennem az a 
kérdés, hogy szükség van-e erre? Benedek Éva erre azt mondta, hogy ezt adni kell. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: A helyi rendelet szerint ez adható támogatás, nem kötelező.  Nem szokásjog 
alapján, hanem rendelet szabálya szerint dönthet úgy a testület, hogy adja ezt a támogatást. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Ez nem tízezer Ft-os tétel. Ha nincsen rá fedezet, bármennyire is sze-
retnénk adni, nem tudunk. A testület fog dönteni a díjak adományozásáról. 

Szabó István alpolgármester: A másik felvetésem, hogy a jó tanuló és egyben jó sportoló cím kap-
csán olvastam a pályázati kiírást, melyben szerepel a „vagy”. Tudom, hogy van közöttük jó néhány 
olyan, aki vagy jó tanuló vagy jó sportoló. Lesznek olyan gyermekek, akikre valóban mindkét feltétel 
vonatkozik. Én gondolom felhívni erre a figyelmet, hogy így jóval több gyermekre vonatkozik a pályá-
zati kiírás.  

Benedek Éva bizottsági elnök:  Igen ezt módosítani kell, jogos az észrevétel. Jelen pillanatban 
azonban ez alapján kell eljárnunk, nem tudunk mást tenni.  

Kiskuti Petra aljegyz ő: Ha a rendeletet módosítani szeretnénk, akkor ezt beszéljük meg és készít-
sünk másikat.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: A képviselő-testület dönthet úgy, hogy azt mondja, hogy lehet, hogy 
az van a pályázatban, hogy vagy jó tanuló, vagy jó sportoló, de mivel ezt nem tartjátok helyesnek, 
módosítjátok aszerint, hogy csak azokat a diákoknak a jelölését fogadjátok el, aki jó sportoló „és” jó 
tanuló.  A bizottság javasol, és a képviselő-testület fogja eldöntetni.  

Benedek Éva bizottsági elnök: Ez már döntés kérdése lesz. A felhívást a rendelet szerint írtuk ki.  

Szabó István alpolgármester: Látom, hogy nem támadható a dolog, de ismerem az embereket. Én 
is egyből kiszúrtam. Ezen kívül jelezném, hogy Polgármester úrral és a városüzemeltetés vezetőjével, 
a beérkezett fát hamarosan elkezdenénk kiosztani. Akik ezt megkapják, úgy szállítják, úgy tárolják, 
ahogy szeretnék. A városüzemeltetés meghatározza ennek idejét. Ez már a téli tüzelő támogatás 
lenne. Elkezdenénk a mindig rászorultaknál, és a következő beérkezett fával ezt a sort folytatnánk. A 
fahulladékból is keletkezik majd tüzelő, ami szintén kiosztásra kerül. Ez egy lépés lenne abban is, amit 
Szoboszlai képviselő asszony jelzett már, miszerint az udvar rendezetlen. Ez javaslat lenne részem-
ről.  
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Kiskuti Petra aljegyz ő: Én csak a jogtechnikát kérdezem. 

Szabó István alpolgármester: Azt mond meg te légy szíves. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Két opció van. Az egyik, hogy meghatározzuk, hány mázsa fan van és meny-
nyit adnánk egy családnak. Erről ad egy listát a családsegítő és hoz egy döntést a Humánügyi Bizott-
ság. A másik, hogy a Polgármester úr saját hatáskörben, hozza meg a döntést. Tavaly így történt. 

Szabó István alpolgármester: Ha jogilag áthidalható, ne kezdjük el ismét bekérni áprilisban ezeket 
az igényeket. Akikről a családsegítő tudja, hogy biztosan igényelni fognak, azoknak kezdjük el kiosz-
tani.  A törvényi előírásoknak megfelelően kezdjük ezt el, de ne várjunk ezzel októberig.  

Kiskuti Petra aljegyz ő: Úgy igényeltük a pályázatra is a támogatást, hogy fel tudjuk használni 
2015.09.30-ig a jó részét és abból már vehetünk.  

Szabó István alpolgármester: Ha lehet venni, akkor vegyünk, de én beszéltem Polgármester úrral, 
aki azt mondta lehet, hogy lesz saját megvásárolandó vagy felajánlott területből, lesz erdőnk és addig 
gondolom nem akart venni.   

Kiskuti Petra aljegyz ő: Maradnék a kukacoskodásnál és a rendelet szerinti vagyonvizsgálatnál. Az 
államtól kapunk pénzt. Elvileg jogosultak vagyunk.  

Kiskuti Petra aljegyz ő: Vagy a Humánügyi Bizottság vagy két ülés között a Polgármester úr tud erről 
dönteni.  

Kiss László bizottsági tag:  Támogatom az elgondolást. A technikai részére javasolnám, hogy a kö-
vetkező ülésen a családsegítővel együttműködve meghoznánk azt a döntést, hogy kiknek juttatnánk 
el.  

Szabó István alpolgármester : Ezt csak az egyebek kategóriában gondoltam, hogy minden érintett 
jelen van. Gondoltam, hogy szólok, hogy haladjunk vele. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: Vannak neveink, beadják a kérelmet és átbeszéljük a bizottsággal. 

Szabó István alpolgármester:  Hangsúlyozni kell mindenképpen, hogy ez a téli tüzelő.  

Kiss László bizottsági tag:  November körül lesz osztás, amikor figyelembe kell venni, hogy ki az, aki 
most kapott.  

Szabó István alpolgármester:  Azt szeretném kérni, hogy nyáron, jó időben érkezzen ez meg, hogy ki 
tudjon száradni, mert a vizes fának más a fűtésértéke. Felszabadítjuk az udvar nagy részét is.  

Benedek Éva bizottsági elnök:  A munkaterv szerint az egészségügyi beszámoló lett volna még a 
napirendünkön. Ez azért nem történt meg, mert úgy gondoltam, hogy a szolgáltatástervezési koncep-
ció fontosabb. A következő ülésre behozzuk az előterjesztést és közben az egészségügyi beszámoló 
is készül. Az előző határozatnak megfelelően, beszéltem a fogorvossal is, aki biztosított arról, hogy ha 
az egészségház megvalósítása sikerül, szívesen csatlakozik. Szintén felhívta a figyelmet a parkolásra 
és az OEP és az ANTSZ maradéktalan betartására. Amennyiben további kérdés nincsen, úgy a zárt 
ülést 17.00. órakor bezárom. 

Nyílt ülés vége és egyben a zárt ülés kezdete: 17:0 0 óra. 

 
Benedek Éva       Som Istvánné  
bizottsági elnök      bizottsági tag, jegyzőkönyv hitelesítő 
 


